

## 《单词百科:hydropower是什么意思?hydropower怎么发音?hydropower的解释和用法》

英语单词hydropower是什么意思?hydropower怎么读?hydropower怎么发音?简答网为您整理了hydropower的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



### hydropower怎么读

hydropower的读音:[ ha dr pa ]

### hydropower的意思

1、n.水力发出的电力;水电;

### hydropower的双语例句

1、Hydropower, and other ancillary equipment to meet the company's production full capacity.

水电等配套设备可满足公司的满负荷生产.

2、 This paper presents a new load regulation strategy for the AGC of hydropower stations.

在水电站AGC中采用了一种新的负荷调节策略.

3、 Xihe hydropower station is the third cascade development on the Hanjiang River.

陕西汉江喜河水电站为汉江梯级电站开发的第三级.

4、 To construct this hydropower station is a new milestone in the cascade development of Dadu River.

瀑布沟水电站的开工建设是大渡河梯级开发的一个新的里程碑.

5、 Well do I remember the day when the hydropower station was put into operation.

我清清楚楚地记得水电站开始发电的那一天.

6、 Hydroturbine governor is a main equipment to realize the automation in the hydropower station.

水轮机调速器是水电站实现自动化控制的主要设备.

7、 Reservoir Resettlement is an important and complex work in the development of Water conservation and hydropower.

摘要水库移民是一项对水利水电事业发展极为重要的复杂工程.

8、 Economic operation of hydropower station is very important for electric power system.

摘要水电站经济调度是电力系统调度的重要环节.

9、 Abstract: The necessity of building Shuihou Hydropower Station System is expounded in the paper.

文摘: 论述了水口水电站建立仿真系统的必要性.

10、 Africa has only developed about 8 % of its hydropower potential, according to the commission.

该委员会称,非洲仅开发了水电可开发量的8%左右.

11、 President Hu, in contrast, is a hydraulic engineer ( he worked for a state hydropower company ).

相反,胡锦涛主席是一位水利工程师 ( 他曾供职于一家国营水力发电企业 ).

12、 As the largest tributary of Jinsha river , Yalong river is abundant in hydropower resources.

雅砻江是金沙江的最大支流,水力资源十分丰富.

13、 Practice proved that the option on electromechanical equipment for Letan hydropower station was rational.

实践证明,乐滩水电站机电设备的选型是合理的.

14、 Experience on engineering of hydropower units and good English skill are preferable.

具有水力发电机组设计经验和熟练的英语沟通能力者优先考虑.

15、 After the impounding of Yantan Hydropower Station , serious, water log occurred in some districts reservoir.

岩滩水电站水库蓄水后,库边一些地段发生了较严重的内涝问题,淹没了部分农田,造成了一定的经济损失.

16、 Although Tibet is rich in hydropower resources the resources were rarely developed and utilized.

西藏自治区水能资源丰富,但目前的开发利用程度很低.

17、 If we had listened to them, this hydropower station would never have been built.

当初要是依了他们的主张,今天就不可能有这个水电站.

18、 The blasting vibration of creep mass slope of Longtan hydropower station is observed, interpreted and analyzed.

对龙滩水电站蠕变体边坡的爆破振动进行观测、分析和处理,得到了爆破地震波衰减经验公式.

以上是简答网为您整理的hydropower怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。  
查看更多关于hydropower的用法、hydropower的释义、hydropower的相关详情请点击：  
：<https://dict.jiandongshicai.cn/hydropower>

